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1. Pitanje postavljeno Federalnom ministarstvu financija: „Koliki je iznos doznake 

Ministarstva branitelja Federacije za šesti mjesec 2012., s posebnim naglaskom na isplatu 

korisnicima po osnovi stečenih prava, te koliko je isplaćeno revizorskim timovima i 

svima koji su angažirani po ugovoru o djelu? Radi usporedbe financijskih izdataka, ovi 

podaci su mi potrebni i za 12. mjesec 2011. godine.“ 

2. Pitanje postavljeno Federalnom ministarstvu za pitanja branitelja i invalida 

domovinskog rata: „U kojem poslovničkom, podzakonskom ili zakonskom aktu ste našli 

uporište za donošenje Naredbe o prioritetima u postupku revizije od 4. 7. 2012., zatim 

koliko je izvedeno korisnika prava od početka revizije do 30. 6. 2012. i to po 

komponentama? Koji su financijski učinci dosadašnje revizije, te tko po zakonu planira 

reviziju?“ 
 


